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برگزاری سمینار آموزشی مدیریت 
دانش در نفت و گاز مارون

سرپرست مدیریت منابع انسانی شرکت بهره 
سمینار  برگزاری  از  مارون  گاز  و  نفت  برداری 
آموزشی آشنایی با مفاهیم مدیریت دانش در 

ستاد مرکزی این شرکت خبر داد.
عبدالامیر قاسمی زاده با بیان اینکه سمینار 
در  کارکنان  آگاهی  افزایش  منظور  به  مذکور 
راستای استقرار اثربخش سیستم مدیریت دانش 
در شرکت برنامه ریزی  شده است، گفت: درپی 
سازی  پیاده  نخست  "گام  تخصصی  نشست 
مناطق  در  دانش  مدیریت  استقرار سیستم  و 
نفتخیز جنوب" که در شرکت بهره برداری نفت 
و گاز مارون به عنوان شرکت بهره بردار پیشرو 
در مدیریت دانش برگزار شد، آموزش مفاهیم 
عنوان  به  شرکت  کارکنان  به  دانش  مدیریت 
اولین مرحله از فرآیند استقرار سیستم مدیریت 
دانش در دستور کار قرار گرفت؛ البته استقرار 
نفتخیز جنوب،  این سیستم در سطح مناطق 

اسفند ماه سال 1400 به تصویب رسیده است.
وی افزود: سازمانی با ابعاد شرکت بهره برداری 
نفت و گاز مارون و حجم عظیمی از اطلاعات و 
دانش منتج از تجربه و مطالعات وسیع سرمایه 
های انسانی می تواند با استقرار این سیستم اثر 
بخش به  الگویی کامل و بی نقص برای سایر 
شرکت ها در صنعت نفت و یا صنایع وابسته 
بدل گردد، بنابراین لازم است هرآنچه می دانیم 
و فرا گرفته ایم را بروز رسانی کرده و آمادگی لازم 
را برای دانشی کردن بخشهای فنی، عملیاتی و 
مطالعاتی شرکت کسب کنیم. قاسمی زاده در 
گذشته، شرکت  دهه ی  در  یادآور شد:  پایان 
بهره برداری نفت و گاز مارون موفق به دریافت 
جایزه MAKE  و کسب عنوان یکی از 5 شرکت 
برتر صنعت نفت در حوزه مدیریت دانش شد 
ارزشمند در بخش های  با تجربه ای  اکنون  و 
مطالعات ساخت داخل کالای مورد نیاز فرآیند 
تجربه  از  استفاده  و  پیشنهادات  نظام  تولید، 
اند،  شده  بازنشستگی  دوره  وارد  که  کارکنانی 
در نظر دارد به عنوان اولین شرکت بهره بردار، 
سیستم مدیریت دانش را بر اساس الزامات و 

استانداردهای موجود، اسقرار بخشد.

صدور 277 مورد اخطار در برنامه 
پایش مصرف گاز ادارات دولتی 

استان گلستان
مدیرعامل شرکت گاز استان گلستان در این 
ابلاغی  بخشنامه  اساس  بر  گفت:  خصوص 
و  ادارات  کلیه  به  رئیس جمهور  اول  معاون 
پایش  فرآیند  شرکت  این  دولتی،  سازمان های 
اندازه گیری و نظارت مصرف گاز طبیعی را در 
برنامه نظارتی خود قرارداد. علی طالبی با اعلام 
این مطلب، بر ضرورت مدیریت مصرف ادارات 
دولتی برابر الگوی تعیین شده گاز تأکید نموده 
دستگاه های  همکاری  و  مساعدت  خواستار  و 
برنامه شدند.وی  این  استان در تحقق  اجرایی 
ادامه داد: حسب بخشنامه ابلاغی، دمای رفاه 
تا ۲1 درجه  بین 1۸  باید  ساختمان های دولتی 
سانتی گراد تعیین شده که در این راستا شایسته 
است ادارات و مؤسسات دولتی استان تجهیزات 
و سیستم های گرمایشی را یک ساعت قبل از 
آغاز وقت اداری روشن شده و یک ساعت قبل 
اداری و در روزهای تعطیل هم  پایان وقت  از 
خاموش کنند. طالبی تصریح کرد: این شرکت 
هماهنگی  با  تدوین شده  برنامه های  برابر  نیز 
دستگاه های مرتبط، پایش های دوره ای خود را 
در راستای کنترل دمای رفاه ادارات انجام داده که 
در این رابطه تاکنون، 41۸3 مورد بازدید و پایش 
مصرف روزانه انجام شده که نتیجه آن صدور ۲ 
مورد ممانعت، ۲77 مورد اخطار و 69 مورد نیز 
قطع گاز برای ادارات پرمصرف بوده است. وی 
افزود: کارشناسان این شرکت در مرحله پایش 
به  را  لازم  توصیه های  و  راهکارها  نیز  مصرف 
ادارات مربوطه ارائه می کنند تا هر چه سریع تر 
با انجام اقدامات لازم مصرف گاز را بهینه نمایند.
مدیرعامل شرکت گاز استان گلستان در خاتمه، 
ضمن قدردانی از همراهی و همکاری کلیه ادارات 
استان که جهت اجرای شایسته پایش دما نهایت 
همکاری را داشته اند، بر استمرار انجام این طرح 
باهدف نهادینه سازی مصرف بهینه و ایمن گاز 

طبیعی تأکید کردند

به میزبانی شرکت بهره برداری نفت و 
گاز مارون:

فوتسال نفت و گاز مارون قهرمان 
جام حمل و نقل شد

به  که  نقل  و  جام حمل  فوتسال  مسابقات 
مناسبت گرامیداشت روز حمل و نقل به مدت 
10 روز و حضور ۸ تیم به میزبانی شرکت بهره 
برداری نفت و گاز مارون در مجموعه فرهنگی 
شد،  برگزار  نفت  رضا)ع( شهرک  امام  ورزشی 
و تیم ادارات ستادی مارون بر سکوی قهرمانی 
آن ایستاد. سرپرست منابع انسانی این شرکت 
برگزاری جام حمل ونقل را اقدامی برای تقدیر 
از کارکنان ناوگان ترابری و پشتیبانی تولید در 
مناطق نفتخیز جنوب و شرکت های تابع توصیف 
کرد و گفت: بیش از 100 نفر بازیکن، کادر فنی 
و تیم اجرایی در این تورنومنت گرد هم آمده و 
در رقابتی جدی اما صمیمی به مصاف یکدیگر 
بازی  در  افزود:  زاده  قاسمی  عبدالامیر  رفتند. 
فینال، تیم های ادارات ستادی مارون و ترابری 
کارون در مقابل هم قرار گرفتند که در پایان، تیم 
ادارات ستادی مارون موفق شد با نتیجه 4 بر ۲ 
حریف را شکست داده و مقام نخست این دوره 

را از آن خود کند.
محمود مقومی، مسئول برگزاری این مسابقات 
نیز سطح رقابتها را از لحاظ فنی بالا ارزیابی کرد 
و گفت: هر ۸ تیم شرکت کننده از روحیه بالا و 
ویژگی های فنی قابل توجهی برخوردار بودند؛ به 
دلیل شناخت موجود از سطح بازی بازیکنان و 
پیش بینی های انجام شده، تصمیم گرفتیم که 
از داوران لیگ برتری کشور برای قضاوت دیدارها 
از دیدار  دعوت کنیم. شایان ذکر است پیش 
پایانی، تیم بسیج مارون با شکست تیم ترابری 
مارون مقام سوم را کسب کرد؛ ابوطالب جریده 
زاده نیز به عنوان فنی ترین بازیکن این دوره از 

مسابقات شناخته شد.

سرپرست منطقه 5 شهرداری کرج 
عنوان کرد؛

تلاش برای افزایش سرانه فضای سبز
گفت:  کرج  شهرداری   5 منطقه  سرپرست 
احداث پارک های درون محله ای باهدف بهبود 
روانی،  سلامت  ارتقاء  زیست محیطی،  شرایط 
ایجاد محیط های شاداب برای تفریح و گذراندن 
اوقات فراغت، افزایش سلامت زیستی شهر و 
همچنین افزایش سرانه فضای سبز از اهمیت 

ویژه ای برخوردار است.
حسین عطایی ؛ از آغاز عملیات احداث چند 
پارک درون محله ای در سطح منطقه خبر داد 
و همچنین  ایجاد محیط های شاداب  گفت:  و 
از مهم ترین اهداف  افزایش سرانه فضای سبز 

احداث پارک های درون محلی است.
سرپرست منطقه 5 شهرداری کرج  گفت: با 
توجه به ساختار سکونتی و جمعیتی منطقه و 
سرانه پایین فضای سبز در تلاش هستیم با ایجاد 
عرصه های فضای سبز در سطح منطقه سرانه 

فضای سبز را افزایش دهیم.
از   ، کرج  شهرداری   5 منطقه  سرپرست 
محله ای  پارک  احداث  درصدی   ۸0 پیشرفت 
واقع در ضلع شمالی بلوار پونه خبرداد و گفت: 
امکانات  نصب  و  تجهیز  با  هستیم  درصدد 
مناسب هرچه سریع تر این پارک محله ای را برای 

استفاده شهروندان آماده کنیم.
افزود:  ادامه  در  کرج   5 منطقه  سرپرست 
فضای سبز درختکاری شده در خیابان نرگس 
ایجادشده  جنگل کاری  به صورت  درگذشته  که 
از  شهروندان  مطلوب  استفاده  دلیل  به  بود 
ایجاد  با  تفرجگاهی  و  سبز  فضای  امکانات 
فضاسازی وجدولگذاری و... در حال تجهیز و              

آماده سازی است.
گفت:  کرج   منطقه 5 شهرداری  سرپرست 
 ۲50 جدول گذاری،  طول  متر   350 اجرای 
متر فضاسازی معابر  و ۲50 متر سنگ فرش 
همچنین نصب 6 مورد پایه چراغ پارکی جهت 
پارک  این  در  که  است  اقداماتی  از  روشنایی 

اجرایی خواهد شد.
سرپرست منطقه 5 شهرداری کرج  افزود: امید 
است با احداث پارک های درون محله ای بتوانیم 
ایجاد  سبز،  فضای  سرانه  توسعه  راستای  در 
محیط شاداب در سطح محلات و رضایتمندی 

شهروندان گام برداریم.

تجار،  با  دیدار  در  معتمدیان  محمدصادق   
بازرگانان و فعالان اقتصادی پیرانشهر افزود: ایستگاه 
به  نزدیک ترین ایستگاه  عنوان  آهن نقده به  راه 
مرز تمرچین پیرانشهر تا دهه فجر امسال به بهره 
برداری می رسد و ایستگاه ارومیه نیز تا پایان سال 
تکمیل شده و می تواند نقش مهمی در صادرات کالا 
ایفا کند. استاندار آذربایجان غربی گفت: هم اکنون 
شبکه ریلی در استان راه اندازی شده اما این شبکه در 
خدمت اقتصاد آذربایجان غربی قرار نگرفته است و 
بازرگانان استان از کامیون برای حمل و نقل استفاده 
می کنند. معتمدیان با اشاره به اینکه هزینه ها در 
شبکه ریلی 50 درصد کمتر از حمل و نقل جاده ای 
است، افزود: این شبکه ریلی در استان وجود دارد اما 
بازرگانان نمی توانند از آن استفاده کنند و این نشان 

می دهد که این فرایند نیاز به کار بیشتری دارد.
رویکرد دولت سیزدهم مردمی سازی اقتصاد است

دولت  رویکرد  گفت:  آذربایجان غربی  استاندار 
سیزدهم مردمی سازی اقتصاد است و این امر باید با 

تلاش روزافزون همه نهادها محقق شود.
به  که  جایی  در  دولت  افزود:  در  معتمدیان 
پیدا  ورود  خصوصی  بخش  محرومیت ها،  دلیل 
و هلدینگ های بزرگ،  شرکت ها  ایجاد  با  نکرده، 
ورود بخش خصوصی  برای  را  زیرساخت های لازم 

فراهم می سازد.
دولت  داد:  ادامه  آذربایجان غربی  استاندار 
اختیارات  و  داشته  تاکید  تمرکززدایی  بر  سیزدهم 
خاصی به استان ها داده شده تا مسائل و مشکلات 
در داخل استان بررسی و راهکارهای مناسب برای 
آنها پیدا شود. وی درخصوص برنامه های بلندمدت 
کرد:  اظهار  مرزی تمرچین نیز  پایانه  برای  دولت 
دولت برنامه های مهمی برای این مرز دارد و بازدید 
سرزده رئیس جمهور از این مرز نشان از اهمیت و 
استراتژیکی بودن آن در مبادلات منطقه ای داشته و 

دارای پیام خاص است.
معتمدیان اضافه کرد: هم اکنون چهار پایانه مرزی 
مهم شامل بازرگان، قطور، سرو و تمرچین در استان 
این مرزها نقش مهمی در زمینه  و  فعال هستند 
صادرات و واردات داشته و بخشی از اقتصاد استان 

به فعالیت این مرزها بستگی دارد.
بخش معدن آذربایجان غربی مغفول مانده است

استاندار آذربایجان غربی همچنین گفت: استان 
دارای معادن بسیار غنی و خوبی بوده اما تاکنون 

و  مانده  مغفول  آذربایجان غربی  در  معدن  بخش 
آنچه اکنون در بخش معدن صورت می گیرد، خام 

فروشی است.
معتمدیان افزود: بخش معدن یکی از پیشران های 
توسعه در آذربایجان غربی است اما تاکنون فقط 
از اشتغال استان را به خود اختصاص  یک درصد 
داده و مواد معدنی پس از استخراج برای فرآوری به 

استان های عمقی کشور فرستاده می شوند.
مطالعات  اکنون  هم  شد:  یادآور  ادامه  در  وی 
اسکن هوایی در هفت شهرستان در  و  ژئوفیزیک 
جنوب آذربایجان غربی در حال انجام است و در 
قالب این طرح تمام داده های زمین شناسی تا عمق 

7۲0 متری زمین اسکن می شود.
معتمدیان اظهار کرد: با اتمام این مطالعات، زمینه 
فعالیت سرمایه گذارانی که بخواهند در قالب بخش 

فرآوری  و  استخراج  زمینه  در  تعاونی  و  خصوصی 
معادن استان فعالیت کنند، فراهم می شود و دولت 
نیز علاوه بر حمایت های لازم، نتیجه این مطالعات را 

در اختیار آنان قرار می دهد.
عسل آذربایجان غربی برندسازی نشده است

که  حالی  در  گفت:  آذربایجان غربی  استاندار 
آذربایجان غربی با تولید سالانه بیش از ۲3 هزار تن 
عسل یکی از قطب های تولید این محصول در کشور 
است اما چون تاکنون برندسازی نشده، کسی اسمی 

از عسل آذربایجان غربی نمی برد.
با برندسازی عسل  است  لازم  کرد:  اضافه  وی 
آذربایجان غربی، بازارهای داخلی و خارجی برای این 
محصول پیدا و با نظارت دقیق از فروش عسل های 

کم کیفیت به نام استان جلوگیری شود.
استاندار آذربایجان غربی درخصوص افزایش درآمد 

کشاورزان استان نیز گفت: هم اکنون طرح تغییر 
الگوی کشت از سوی جهاد کشاورزی ترویج داده 
می شود اما این تغییر الگوی کشت باید مبتنی بر 
افزایش درآمد کشاورزان باشد. وی افزود: آذربایجان 
غربی یکی از استان های مهم کشور در زمینه تولید 
محصولات کشاورزی است و رودخانه های پر آبی در 
استان جریان دارد اما به دلیل نبود مدیریت کافی 
در بسیاری از مناطق استان، مشکل تأمین آب برای 

بخش کشاورزی وجود دارد.
با  باید  کشاورزی  جهاد  کرد:  اظهار  معتمدیان 
را  استان  کشاورزان  تا  کند  توجیهی سعی  رویکرد 
در زمینه تغییر الگوی کشت به اقناع برساند و هر 
جا لازم شد، با اعطای تسهیلات، بذر و کود رایگان 
و جایگزینی  الگوی کشت  تغییر  را در زمینه  آنان 

محصولات با نیاز آبی کم، ترغیب کند.

استاندار آذربایجان غربی:

ایستگاه راه آهن نقده دهه فجر افتتاح می شود
 استاندار آذربایجان غربی گفت: ایستگاه راه آهن نقده به عنوان نزدیک ترین ایستگاه به مرز تمرچین پیرانشهر تا دهه فجر امسال به بهره برداری می رسد.
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استاندار سیستان و بلوچستان:
برای حل مشکلات مردم با کسی تعارف نداریم
استاندار سیستان و بلوچستان گفت: در حل مشکلات مردم با کسی تعارف نداریم.

محمد کرمی در جلسه شورای برنامه ریزی و توسعه استان  افزود: یکی از موضوعاتی که ما با جدیت در حال پیگیری آن هستیم 
اعتباراتی است که باید به استان واگذار شود.

وی ادامه داد: اگر جایی اشکالی وجود دارد ما باید سیستم خود و ادارات را اصلاح کنیم نه این که صورت مسئله را پاک کنیم و 
هر چه سریع تر باید مشکلات مردم را برطرف کنیم تا دیگر شاهد صف های مختلف در استان نباشیم.

وی تاکید کرد: ما به عنوان کارگزاران دولت باید شرایطی را فراهم کنیم تا مردم بتوانند راحت زندگی کنند.
کرمی خاطر نشان کرد: به عنوان نمایندگان دولت در استان کاملاً شفاف و روشن تصمیم می گیریم و پیشرفت استان را معطل 
نخواهیم گذاشت و اگر دستوری داده می شود دستگاه موظف است آن را به سرعت اجرا کند، البته آمارها باید تجمیع شده و دقیق 
ارائه شود و با گزارش کف میدان یکی باشد. استاندار سیستان و بلوچستان تاکید کرد: ادارات نباید به روزمرگی دچار شوند چرا که 
کار مردم در اولویت است و باید در کوتاه ترین زمان ممکن انجام شود. وی بیان کرد: پیگیری اعتبارات اهمیت زیادی دارد بنابراین در حل 

مشکلات مردم با کسی تعارف نداریم، ما اگر کار را برای خدا انجام دهیم قطعاً خداوند به آن برکت می دهد که این امر مصداق عمل صالح است.
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی سیستان و بلوچستان گفت: 77 درصد اعتبارات هزینه ای قانون بودجه 1401 از ابتدای امسال تاکنون تخصیص یافته است .

مهرداد عرب افزود: در این جلسه خلاصه ای از وضعیت اعتبارات عمرانی سیستان و بلوچستان و گزارش تخصیص اعتبارات جذب شده بین دستگاه های اجرایی 
ارائه شد. وی ادامه داد: 5 هزار و ۸00 میلیارد تومان اعتبار مصوب عمرانی تاکنون در استان توزیع شده، به انضمام ردیف های متفرقه و جدول 10 ج که مربوط به 
31 استان است، در بخش اعتبارات هزینه ای هم بالغ بر 940 میلیارد تومان در قالب حقوق و دستمزد بین دستگاه های مشمول بودجه استانی تقسیم و توزیع شده 

که تاکنون 77 درصد آن تخصیص یافته است.
این مقام مسئول با بیان اینکه در این نشست موارد ارجاع شده از کارگروه امور زیربنایی به دبیرخانه شورای برنامه ریزی نیز طرح موضوع شد، اظهار کرد: بنابر 
ماده 31 قانون احکام دائمی مصوبات این کارگروه باید در شورای برنامه ریزی طرح موضوع شود تا بتواند تاییدیه نهایی بگیرد که هر سه مصوبه کارگروه به تصویب 
این شورا رسید. وی از ارائه گزارش آخرین وضعیت پروژه های مصوب سفر رئیس جمهور به استان در جلسه شورای برنامه ریزی خبر داد و گفت: بالغ بر 1۲7 پروژه 
با ۲5 هزار و ۸00 میلیارد تومان اعتبار از محل اعتبارات سفر رئیس جمهور به استان اختصاص پیدا کرده که طبق مصوبه ششمین جلسه شورای برنامه ریزی مقرر 

شد در خصوص دستگاه ها و وزارتخانه هایی که تاکنون اعتباراتشان را اختصاص ندادند پیگیری و مکاتبه لازم صورت گیرد.

استاندار ایلام:
۹۵ پروژه عمرانی در شهرستان ایوان اجرایی می شود

استاندار ایلام گفت:95 پروژه عمرانی در شهرستان ایوان اجرایی می شود. 
حسن بهرام نیا در جریان سفر به شهرستان ایوان پس از ادای احترام به مقام شامخ شهدا، دیدار با خانواده معظم شهدا، بازدید 
از پروژه تصفیه خانه آب شرب شهر ایوان، بازدید از چندین طرح صنعتی و دیدار با اقشار مردم ایوان، سپس در نشست شورای 
اداری شهرستان ایوان حضور یافت. استاندار ایلام در این نشست که با حضور سارا فلاحی نماینده استان در مجلس شورای 
اسلامی، مسئولان استانی و شهرستانی برگزار شد با اشاره به اینکه در سفر رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی 
به استان مصوب شد که 300 هکتار گلخانه در استان احداث شود، اضافه کرد: در این سفر مقرر گردید از مجموع 300 هکتار، 

100 هکتار تا پایان سال احداث که ۲5 هکتار آن سهم شهرستان ایوان است.
وی ادامه داد: اقدامات خوبی در شهرستان ایوان انجام شده است و این اقدامات و کارهای انجام شده باید به اطلاع مردم برسد 

و ما هم تلاش خواهیم کرد خدمتگزار خوبی برای مردم باشیم.
بهرام نیا مردمی بودن را مهم ترین ویژگی دولت سیزدهم عنوان کرد و گفت: مردمی بودن مهمترین ویژگی و منشور دولت سیزدهم 
است. وی با اشاره به سفر گذشته به شهرستان ایوان، گفت: پیشرفت فیزیکی طرح ها و پروژه ها در ایوان در مقایسه با سفر قبل به این شهرستان رضایت بخش 
است و مرتب تا تکمیل و بهره برداری پروژه های پیگیری ها استمرار خواهد داشت. استاندار ایلام با اشاره به دیدار بی واسطه با مردم و برگزاری تریبون آزاد در 

شهرستان ها، گفت: برگزاری تریبون آزاد در شهرستان ها برای شنیدن مسائل، مشکلات و انتقادات مردم مصداق بارز مردم سالاری است.
نماینده عالی دولت در استان ایلام تاکید کرد: برای تسریع در خدمت رسانی به مردم، مدیران شهرستانی بوروکراسی اداری را حذف کنند و تنها دغدغه مدیران، 
رفع مشکلات و مسائل مردم باشد. استاندار ایلام با اشاره به تعداد طرح ها و پروژه های استان، گفت: از مجموع یک هزار و 131 پروژه استان، سهم شهرستان 
ایوان 95 طرح و پروژه است. بهرام نیا در پایان با اشاره انتصاب مدیران شهرستانی، گفت: انقلابی و جهادی عمل کردن و تلاش شبانه روزی برای رفع مشکلات 

مردم، مهم ترین ملاک انتصاب مدیران شهرستانی است و در این زمینه انتصاب مدیران بایست با انتخاب فرمانداران صورت گیرد.
ادای احترام به مقام شهدا، دیدار با خانواده معظم شهدا، بازدید از پروژه کنار گذر ایوان، بازدید از پروژه تصفیه خانه آب شرب، بازدید از چندین طرح صنعتی 
و تولیدی شهرستان، نشست هم اندیشی با اقشار مختلف مردم و حضور در نشست شورای اداری از جمله برنامه های سفر بهرام نیا استاندار ایلام در دور دوم 
به شهرستان ایوان بود. گفتنی است که پیگیری و بررسی میزان پیشرفت فیزیکی پروژه ها و طرح های مهم هر شهرستان و دیدار چهره به چهره با مردم شهرستان 

از جمله مهم ترین اهداف سفرهای شهرستانی است.

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس:

اقتصادی مجلس گفت: سیاست های جدید  رئیس کمیسیون 
بانک مرکزی باید منطبق بر قانون باشد. مصمم بر تصویب مالیات 

عایدی بر سرمایه هستیم
مسائل  به  بخشی  ثبات  داشت:  بیان  پورابراهیمی  محمدرضا 
اقتصادی کشور را ضروری و برخی سیاست های ارزی این دولت با 
تغییر رییس بانک مرکزی جدید و بیان آنها در روزهای اخیر را مغایر 
با قانون خواند و گفت: بزودی در این زمینه جلسات ویژه ای با دولت 

خواهیم داشت تا سیاست های جدید را بررسی کنیم.
وی عنوان کرد: هر ماه به یک استان کشور می روم تا بفهمیم در 
کشور چه می گذرد چون مصوب کردن مسائل بدون نظارت در شان 
مجلس نیست و گاه در سفرها مسئولان عالی کشور را با خود همراه 

می کنیم تا خروجی مناسبی حاصل شود.
پورابراهیمی با بیان این روال من این است که مسئولان مربوطه 
اقتصادی در سفرها با ما همراه باشند تا بتوانیم دغدغه فعالان هر 
بخش را شنیده و با بحث در مورد آن، مسائل را حل و رفع کنیم 
ولی تاکید شد که بنده به تنهایی بیایم و اطاعت کردم البته رول 
بهتر آن بود که با پیش گزارشی به استان می آمدیم ولی حال برای 
تصمیم گیری درست در این باره، جلسه ای در کمیسیون اقتصادی 

مجلس ترتیب خواهیم داد و لااقل 3 موضوع اصلی را به خروجی 
برسانیم. به گفته رییس کمیسیون اقتصادی مجلس، در تقویت 
بخش خصوصی اصلاح قانون اتاق بازرگانی را در دستور کار قرار 
داده ایم و هدف آن است که بخش خصوصی را در اقتصاد کشور 

تقویت کنیم تا نقش واقعی ایفا کند.
وی با بیان اینکه پیش نویس آن تهیه و دوشنبه آینده جلسه 
خواهیم داشت تا آن را نهایی و به صحن مجلس بیاوریم، پیشنهاد 
داد که پیش نویس را که بیش از ۲00 ساعت در کمیته و کمیسیون 
برای آن وقت گذاشته ایم را به اتاق بازرگانی بندرعباس بدهیم تا 
نقطع نظرات خودتان را مطرح و بیان کنید و هر حکمی که بخش 
در  تا  آورد  خواهیم  نویس  پیش  متن  این  در  بدهد  خصوصی 

کمیسیون مطرح و نهایی و راهی صحن کنیم .
پورابراهیمی در مورد وضعیت اقتصادی کشور، اولویت را مدیریت 
تورم دانست و تاکید کرد: این تورم معاول اقداماتی است اما علت 
برخی دیگر از تغییرات نیز شد و به جز مشکلاتی که می بینید و 
در  ارز  نرخ  تاثیرات  داشته،  بدنبال  را  کاهش قدرت خرید مردم 

اقتصاد ملی است.
وی گفت: تحریم ها بر اقتصاد کشور بی تاثیر نبوده و حتی می 

توانست فرصت آفرین نیز باشد اما فارغ از اینها، مهم ترین عامل 
در مسائل کاهش ارزش مول ملی، مسائل مرتبط با اقتصاد درونی 
و ناترازی های اقتصادی کشور بودا و ناترازی بودجه از اصلی ترین آن 
است و دولت باید در بودجه سال آینده برای رفع ناترازی اقدام کند.
در  دولت ها  استقراض  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رییس 
سال های گذشته از بانک مرکزی را عامل تورم ها برشمرد و گفت: 
در دولت آقای هاشمی رکورد تورم زده شد اما در سال های بعد آن 
کاهش یافت اما اکنون با استمرار تورم مواجهیم. وی تاکید کرد: 
فرض کنید که فردا توافق شد اما اگر برای کسری بودجه فکری 
نکنید، روند افت ارزش پول ملی ادامه خواهد یافت و اولین اولویت 

ما باید فکری برای 300 تا 400 هزار همت کسری بودجه باشد.
پورابراهیمی ادامه داد: نرخ مالیات از واحدهای تولیدی را در در 
برنامه هفتم به تدریج کاهش خواهیم داد و درست آن نیز همین 
است که مالیات بر سوداگری را جایگزین و فعالیت های کشور و 
نقدینگی را به سمت گردشگری، تولید، تجارت و … سوق دهیم و 

کاهش نرخ مالیات از بنگاه های تولیدی در همین راستا است.
پورابراهیمی وصولی مالیات در یک دهه اخیر را کمتر از 5 درصد 
از اقتصاد کشور عنوان و تصریح کرد: ما باید ممیز محوری را حذف 
و سامانه محوری را جایگزین کنیم و در این دولت نیز باید در این 
زمینه زمان خواسته اند و باید سریع تر فکری برای آن کرد چرا که 
اکنون معادل همین مقدار مالیاتی که دریافت می شود، فرار مالیاتی 
وجود دارد. وی ثبات بخشی به مسائل اقتصادی کشور را ضروری 
و برخی سیاست های ارزی این دولت با تغییر رییس بانک مرکزی 
جدید و بیان آنها در روزهای اخیر را مغایر با قانون خواند و گفت: 
بزودی در این زمینه جلسات ویژه ای با دولت خواهیم داشت تا 

سیاست های جدید را بررسی کنیم.
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس گفت: تراز تجاری کشور امسال 
وضعیت خوبی به خود گرفته و تا 10 دی ماه به کمتر از یک میلیارد 
دلار رسده و پیش بینی ما این است که تراز تجاری کشور تا پایان 
سال از عدد منفی خارج خواهد شد. رییس کمیسیون اقتصادی 
مجلس امروز در نشست با فعالان اقتصادی استان هرمزگان اظهار 
داشت: تراز تجاری کشور برای اولین بار در سال 97 بعد از سال ها 
منفی شد یعنی میزان واردات ما از صادرات ما منفی شد و بیشترین 
میزان منفی نیز 3.۲ میلیارد دلار بود. به گفته وی، این عدد امسال 
و تا 10 دی ماه خوشبختانه به کمتر از یک میلیارد دلار رسیده و پیش 
بینی ما این است که تراز تجاری کشور تا پایان امسال از عدد منفی 
خارج خواهد شد. این اثر را در حوزه ارز نیز خواهیم دید و سبب 

ثبات در بازار ارز نیز خواهد شد.

سیاست های جدید بانک مرکزی باید منطبق بر قانون باشد


